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Рада з просування 
експорту при 
Міністерстві 
економічного 
розвитку і торгівлі 
України 
зосередилась         
на галузевих 
проблемах легкої 
промисловості 
 

2 лютого 2016р. за 
ініціативою Асоціації відбулося  
засідання Робочої групи з питань 
експорту товарів легкої промис-
ловості у форматі Ради з 
просування експорту при 
Мінекономрозвитку під голо-
вуванням заступника Міністра 
економічного розвитку і торгівлі 
України – торгового представ-
ника Микольської Н.Я.  

 Ізовіт Т.Л. (Українська 
асоціація підприємств легкої 
промисловості «Укрлегпром») 
презентувала результати роботи 
галузей легкої промисловості у 
2015р. у зовнішньоекономічній 
діяльності, зазначивши падіння 

виробництва у 8,4%; збільшення 
частки експорту продукції легкої 
промисловості до 2,4%; 
збереженні негативного 
зовнішньо-торговельного балан-
су по товарам легпрому на фоні 
падіння внутрішнього попиту та 
акцентувала на імпорто-
залежності галузей від сировини.  

Зазначено  також на 
необхідність підтримки вітчиз-
няного виробника як 
внутрішнього інвестора, який на 
протязі останніх років збільшує 
капітальні інвестиції  і вже за 9 
місяців 2015р. динаміка їх росту 
склала  161,7% на суму 0,7 млрд. 
грн. та перегляду умов жорсткого 
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Основними 
питаннями, що 
увійшли до 
обговорення, стали: 

валютного регулювання для 
українських виробників та 
експортерів.   

Презентовано конти-
нентальну структуру та її зміни у 
експорті та імпорті товарів легкої 
промисловості та зазначено про 
дискримінаційні умови доступу 
на ринок ЄС взуття відповідно до 
Угоди про Асоціацію України з ЄС 
та загрозу втрати європейських 
замовників через вимогу сплати 
ввізного мита на давальницьку 
сировину. 

Окремо акцентовано на 
необхідності збереження мит на 
імпорт готових виробів легкої 
промисловості при підписанні 
ЗВТ з Туреччиною.  

 

 Данилевська І. (Засновник 
та голова оргкомітету Ukrainian 
fashion week) зазначила про  
ідентичність проблем дизайнерів 
з проблемами ЗЕД підприємств 
легкої промисловості, а саме: 
необхідність державної підтрим-
ки участі в міжнародних 
виставкових заходах, та 
неприйнятність жорсткого валют-
ного законодавства  для експорт-
ного просування продукції легкої 
промисловості. 

 Абрамова Т. (БМ «РІТО») 
ознайомила з практичним 
досвідом співпраці з проектом 
WNISEF щодо участі у виставці у 
Канаді.  

Представники Мінеко-
номрозвитку проінформували:   

• щодо найближчої рати-
фікації документів щодо членства 
України в GPA, що надасть 
можливість участі в міжнародних 

державних закупівлях (стартовий 
поріг – від 200 тис. $) та про 
підготовку пілотного проекту для 
проходження;  

• про Програму розвитку  
малого і середнього бізнесу та 
можливості сервісу ENTERPRISE 
EUROPE NETWORK (EEN) на базі 
Horizon-2020, до якого 
приєдналася Україна з 2015р. з 
обсягом біля € 12 млрд. щорічно; 

• про Програму підтримки 
МСБ від ЄБРР презентувала 
керівник проекту Катерина Ригг 
та проінформувала щодо пошуку 
продукції з високою доданою 
вартістю для залучення 
інвестицій. 

 Представником посольст-
ва Нідерландів зазначено про 
визнання експортоорієнтованої  
галузі легкої промисловості. 

Русчишин Я. (ТОВ 
«Тротолла») зазначив про 
неможливість бути успішними в 
експорті продукції  при відсут-
ності конкуренції на внутріш-
ньому ринку та наявності 
контрабанди.  

Попов Д. (ПрАТ «КСК 
«Чексіл») – стосовно необхідності 
перегляду процедур застосу-
вання санкцій ЗЕД до вітчизняних 
підприємств. 

Змієвський С. (ТОВ 
«Карат») акцентував на дії 
захисного мита у розмірі 14% в 

Канаді на килимові вироби, а 
також 10% мито у Албанії, в той 
час як для найближчих турецьких 
конкурентів діє нульова ставка 
мита. 

Бородиня О. (Укршкір-
пром) наголосив про високу 
вартість та повільну гармонізацію 
стандартів. 

Стець Ю. (ТМ Palto) 
зазначив про необхідність 
підтримки участі в міжнародних 
виставках. 

Томаш М. (ТОВ «ПолСтар») 
виступив щодо питання 
подвійного оподаткування  
митом на «давальницьку» 
сировину з нового року та 
проблем процедури видачі 
сертифіката EUR-1. 

Микольська Н. відповіла 
на запитання та розповіла про 
домовленість щодо надання 
Укрлегпромом листів із 
проблемними питаннями до 
відповідних державних структур 
та відпрацювання поставлених 
питань у робочому порядку з 
експортним офісом Мінеко-
номрозвитку. 

 
 

Українська асоціація 
підприємств легкої 

промисловості «Укрлегпром» 
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